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Figure 2 A 12 kW configuration for a 256 element antenna such as on Dongsha Island
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Ref Lvl Offset
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#RBW
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Center Freq 443.000 MHz Span 10.000 MHz

Reference Source
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Sweep Time
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rodiometrics “Wrarror @
Ahead of the Weather’ FroamoFRoRRs R

December 7, 2016

Taiwan Central Weather Bureau
No. 64, Gongyuan Road
Zhongzhen District

10048 Taipei, Taiwan [ROC)

RE: Invitation Mo. GF3-104062-1 {Contract No. 15-GF3-00186) FFAT Invitation

To Whom It May Concern:

Radiometrics Corporation would like to invite you to Colorado, USA to witness the Fabrication and
Factory Acceptance Test (FFAT) of your RAPTOR™ FBS systems and Remote Cantral and Manitaring
Subsystem as required in §12.2 of Invitation Mo, GF3-104062-1. (Reference also contract No. 15-GF3-
00186.) It is preferred that the FFAT begins within 60 days, but it is acceptable with no financial
consequences to begin FRAT within 90 days (8 March 2016.)

The FFAT is expected to take one week. It is designed to test all technical specifications requirements
in Invitation Mo, GF3-104062-1, Testing will include radar system-level and network-level fault
detection, verification, isolation and repair using removal and replacement of LRUs. In addition ta
testing, engineering docurmentation will be available for review.

Attached you will find Radiometrics "Certificate of Manufacture” for both radar wind profiler systems
and associated Remote Control and Monitoring Subsystem. Please reply to this letter via email to
confirm it has been received and to define the FFAT schedule. Please address any questions ar other
communications to my attention.

Sincerely,
- X .. -
Radiometrics Corp. r/?_‘}_ﬁ\"}'-:'ef:t.
S
e ' i

Operations Director and:cu";l; Progfam Manag
Grant Beverage S =
Grant.Beverage @Radiometrics.c rrt'r"'*g_//'

Ce: Dick Rochester (Radiometrics CEQ); Scott McLaughlin (Radiometrics CinO)
Jahnny Lin (Global Electronics Co., Ltd, Manager)

4909 Mautilus Court North, Suite 110, Boulder, Colorado 80301 USA
Ph: 303-445-9152 www, radiometrics.com
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	本次「設備製造進度訪查及廠驗作業協調」赴美行程，係依據「氣象作業先進遙測高空風觀測系統1套」採購案契約「備註條款」第19條「履約期限及逾期違約金」之(2)「廠驗通知期限及其逾期違約金」規定「立約商應於簽約日起365個日曆天內完成製造並出具相關製造完成證明文件及通知中央氣象局辦理廠驗。中央氣象局將於接獲立約商通知日起60個日曆天內派員或指定代表辦理廠驗。」辦理；因採購案簽約日為104年12月10日，故承商應於105年12月8日止完成製造並出具相關製造完成證明文件及通知本局辦理廠驗。
	本局在採購案中要求得標廠商Radiometrics Corporation(以下簡稱廠商)製造及安裝訂製的先進遙測高空風觀測系統，此系統包含：(1) 1座頻率為449MHz之觀測作業用剖風儀，採用功率可堆疊之固態發射機，功率為12kw，使用256個天線單元之相位陣列天線；(2) 1座頻率為449MHz之維修校驗用剖風儀，採用功率可堆疊之固態發射機，發射功率為2kw，使用64個天線單元之相位陣列天線；(3) 支援剖風儀系統作業的控制、展示、及資料供應與儲存的監控子系統。上述3項即為此次設備製造進度訪...
	一、剖風儀製造進度訪查
	二、廠驗作業協調

